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P r o t o k ó ł   Nr   BRM.0002.6.2020 

XXV Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 17 kwietnia 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 17 kwietnia 2020 r. o godz. 12:20 

Zakończono o godz. 15:49 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył   Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

    - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Poinformował, że w ostatnim czasie odeszli byli radni Rady Miejskiej w Olecku – Pan Józef 

Bućwiński oraz Pan Janusz Rękawek. Poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie ich  

pamięci minutą ciszy.  

 

Minuta ciszy 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej witał radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji 

na sali i on-line. 

Sesja odbyła się w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż sesja jest nagrywana i transmitowana. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

Trzech radnych dołączyło do sesji podczas jej trwania. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Anna Kaczor 
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9. Grzegorz Kłoczko 

10. Wojciech Leonarczyk 

11. Renata Małgorzata Maciąg 

12. Alicja Nowik 

13. Wacław Olszewski 

14. Marian Prusko 

15. Wojciech Rejterada 

16. Alicja Stefanowska 

17. Grzegorz Wróblewski 

18. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

5. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

6. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych, 

b) ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy 

społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej 

statutu, 

d) zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania, 

f) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko, 

g) wyrażenia zgody na rozpoczęcie procesu połączenia spółek, 

h) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych, 

i) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko, 

j) przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”, 

k) zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik  

o określonej pojemności, 

l) likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie, 

m) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2020, 

n) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2020, 

o) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029, 

p) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 

r) emisji obligacji. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 



3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wnioski o zmianę porządku obrad poprzez: 

 ujęcie w punkcie 7 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów s, t, 

u, w oraz x: 

 projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości, 

 projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku  

od nieruchomości, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty prolongacyjnej, 

 projektu uchwały w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności 

czynszowych z tytułu najmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy, 

 projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu: „Aktywny 

Senior w Gminie Olecko”, 

 zmianę tytułu projektu uchwały ujętego w punkcie 7 g porządku obrad, który 

otrzymuje brzmienie: projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na rozpoczęcie procesu reorganizacji spółek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

zaproponował, aby dwa zgłoszone wnioski przegłosować w ramach jednego głosowania. 

Przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko  

poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad sesji poprzez: 

 ujęcie w punkcie 7 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów s, t, 

u, w oraz x: 

 projektu uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości, 

 projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku  

od nieruchomości, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty prolongacyjnej, 

 projektu uchwały w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności 

czynszowych z tytułu najmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy, 

 projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu: „Aktywny 

Senior w Gminie Olecko”, 

 zmianę tytułu projektu uchwały ujętego w punkcie 7 g porządku obrad, który 

otrzymuje brzmienie: projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na rozpoczęcie procesu reorganizacji spółek. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Adam Chajęcki. 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Roszko. 

 

Stwierdził, że wniosek uzyskał bezwzględną większość głosów i wprowadzono  

do porządku obrad w punkcie 7 podpunkty s, t, u, w oraz x, czyli 5 dodatkowych projektów 

uchwał oraz zmieniono tytuł projektu uchwały w punkcie 7 g  porządku obrad.  

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że wszystkie informacje z okresu międzysesyjnego oraz zarządzenia zostały 

zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

W razie zapytań, prosił o wystąpienie na piśmie. Odpowiedzi zostaną udzielone bez zbędnej 

zwłoki.  

 

Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły sprawy, które  

na bieżąco były przesyłane radnym. 

Odbyło się 5 posiedzeń komisji. 

Przypomniał, iż radni mają obowiązek złożenia oświadczenia o stanie majątkowym według 

stanu na dzień 31 grudnia 2019 r. Radny składa oświadczenie majątkowe w dwóch 

egzemplarzach wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 
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podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą. Zgodnie z art. 31zza ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. wcześniej cytowanej ustawy osoby obowiązane do złożenia oświadczenia 

mogą je złożyć w terminie do dnia 31 maja 2020 r. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o zgłaszanie oświadczeń. Jednocześnie przypominał, iż zgodnie z § 47 w związku  

z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty 

zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu 

z sesji.  

 

Radny Dawid Bondarenko 

oświadczył, iż informacje z działalności radnych, o które prosili mieszkańcy wpłynęły tylko 

od radnych z Klubu Olecko Nasze Miasto a także od pani Sekretarz Gminy. 

Poinformował, iż radni Klubu Olecko Nasze Miasto zorganizowali 200 l środka 

dezynfekującego i przekazali go oleckiemu hospicjum oraz pielęgniarkom środowiskowym. 

Ponadto radni zrzekli się własnych diet na rzecz podmiotów potrzebujących wsparcia w tym 

trudnym okresie. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

odczytała wystąpienie w sprawie Funduszy Norweskich – treść w załączeniu do protokołu.  

Zadała następujące pytania: 

 kto obecnie będzie pisać projekty inwestycyjne w gminie? 

 czy słuszną była decyzja o likwidacji Wydziału Strategii i Rozwoju? 

 

Radny Alicja Stefanowska 

odnośnie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko zapytała, czy Burmistrz podejmował jakieś działania i jeśli tak,  

to jakie, aby uchronić Olecko przed otwarciem żwirowni, mając na uwadze dobro swoich 

wyborców. Posługując się przykładem medycznym, wskazała, iż prawidłowa diagnoza 

wymaga konsylium lekarskiego. Swego czasu radca prawny urzędu przekazał dwa wyroki 

sądów, rozstrzygające podobną sprawę na korzyść gmin. Zapytała, czy oprócz tego były 

zasięgane porady w innych gminach, które miały podobną sytuację. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 aby z powodu epidemii koronawirusa odwołać najbliższe imprezy kulturalno-

rozrywkowe a kwoty, które zostały zaplanowane w budżecie na 2020 r. na te imprezy, 

przeznaczyć na wkład własny gminy do remontu budynku AGT; 

 mieszkańcy ul. Sokolej i Zielonej bardzo narzekają na uciążliwość ptaków, których 

gniazda znajdują się na cmentarzu ewangelickim. Prosi o przepłoszenie ptactwa  

i usunięcie gniazd; 
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 o uprzątnięcie skarpy przy boisku Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II  

w Olecku od strony ul. Wojska Polskiego oraz terenu przy ul. Gołdapskiej tuż  

za Hotelem Colosseum idąc w stronę cmentarza; 

 zwrócił się z prośbą do zarządu „OLMEDICA” w Olecku sp. z.o.o. o wymianę 

wskaźnika kierunku wiatru tzw. rękawa na budynku szpitala. 

 

Radny Ferdynand Grodzicki 

na prośbę mieszkańców prowadzących własną działalność gospodarczą w pomieszczeniach 

stanowiących własność gminy zgłosił wniosek o podjęcie działań w zakresie zwolnień  

z czynszu na najbliższe kilka miesięcy. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wystąpień radnych. 

 

Radca prawny – Łukasz Oniśko 

zabrał głos odnośnie zapytania radnego Alicji Stefanowskiej. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz  

zabrała głos w trybie ad vocem. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się krótko do wypowiedzi. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

zabrała głos w sprawie „zielonej i niebieskiej infrastruktury”.  

 

Radni nie składali więcej oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

poinformował, iż zgłoszeń do tego punktu nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 7 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił, aby przy omawianiu projektów uchwał Burmistrz i Kierownicy Wydziałów Urzędu 

Miejskiego poruszali jedynie te kwestie, które nie były omawiane na posiedzeniach komisji. 

 

Prosił Sekretarza Gminy o przedstawienie wszystkich opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

krótko omówił projekt uchwały. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

(obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji  (obecnych 7 członków) przy 

5 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki (wszyscy członkowie obecni) przy 6 głosach  

za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Wojciech Rejterada. 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.22.2020 

w załączeniu 

 

 

b) ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

krótko omówił projekt uchwały. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 5 głosach  

za i 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Mariusz Miłun, Wojciech Rejterada. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet sołtysom oraz przewodniczącym 

zarządów osiedli. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.23.2020 

w załączeniu 

 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy 

społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej 

statutu 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

krótko omówił projekt uchwały. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Statutowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Olecku i nadania jej statutu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej pomocy społecznej 

pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku i nadania jej statutu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
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Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

organizacyjnej pomocy społecznej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy w Olecku  

i nadania jej statutu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.24.2020 

w załączeniu 

 

 

d) zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

krótko omówił projekt uchwały. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Statutowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 
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U c h w a ł a   Nr BRM.0007.25.2020 

w załączeniu 

 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

krótko omówił projekt uchwały. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy w związku ze zmianą stawki nie jest wymagana zmiana załącznika do uchwały. 

Nawiązując do odpłatności za usługi opiekuńcze zapytała, czy wszystkie opiekunki, które 

pracowały w poprzedniej firmie świadczącej usługi, mają zatrudnienie. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział na pytanie w zakresie ustalania odpłatności. 

 

Radca Prawny – Łukasz Oniśko 

odpowiedział, iż nie ma konieczności zmiany załączników.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

stwierdził, iż odnośnie zatrudnienia zasięgnie informacji w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej i przygotuje odpowiedź. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu 

ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu 

ich pobierania. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.26.2020 

w załączeniu 

 

 

f) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami –  Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy  

1 głosie za, 1 głosie przeciw i 3 głosach wstrzymujących się nie zaopiniowała projektu 

uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 4 głosach  

za i 3 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Anna Kaczor 

odnośnie terenu nad jeziorem przy drodze do Krupina, który leży w obszarze chronionego 

krajobrazu jezior oleckich wskazała, iż był objęty mpzp z przeznaczeniem pod usługi  

np. hotelarskie. Obecnie w zmianie studium jest mowa o tym terenie. Prosi o przedłożenie 

uzasadnienia, na jakiej podstawie zmieniono negatywną opinię do zmiany studium w związku 

z położeniem w OChK, na pozytywną i dopuszcza się zabudowę mieszkaniową, jako 

uzupełnienie zwartej zabudowy. 

Wspomniała o uciążliwości dla okolicznych mieszkańców w związku z korzystaniem z terenu 

motocrossu. 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami –  Alicja 

Szałkowska 

wskazała, iż do projektu studium wpłynął wniosek od użytkowników terenu motocrossu,  

by uwzględnić teren na usługi sportu. Jednocześnie wspomniała o trwającej procedurze 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, obejmującego m.in. 

wspomniany teren motocrossu. 

Udzieliła odpowiedzi odnośnie obszaru chronionego krajobrazu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

dodał, iż w stosunku do projektu zmiany studium przedłożonego w październiku 2019 r. 

wprowadzono zapisy dotyczące możliwości eksploatacji kruszywa. 

Poinformował, że do projektu studium wyłożonego do publicznego wglądu zgłoszono  

15 uwag. Zgodnie z załącznikiem nr 4 do projektu uchwały Burmistrz zajął stanowisko o ich 

nieuwzględnieniu. 

Poinformował, iż odrzucenie wniosków Burmistrza o nieuwzględnienie uwag dotyczących 

sprzeciwów w sprawie możliwości wydobycia złoża, spowoduje wycofanie projektu uchwały 

z porządku obrad sesji ze względu na konieczność ponownego wyłożenia projektu studium  

do publicznego wglądu. Chodzi o uwagi nr 1, 2, 3, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15. 

Stwierdził, iż zakłada, że radnym jest znana treść stanowiska Burmistrza w sprawie 

zgłoszonych uwag. 

W związku z tym, iż ww. uwagi dotyczą możliwości wydobywania kopalin, zaproponował, 

aby uwagi przegłosować blokiem. 

Poddał pod głosowanie wniosek o wyrażenie zgody na głosowanie uwag blokiem 

dotyczących tego samego przedmiotu.  

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na głosowanie uwag blokiem dotyczących tego samego przedmiotu.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwag  

nr 1, 2, 3, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 4 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwag nr 1, 2, 3, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15 zgodnie z uzasadnieniem 

zawartym w załączniku nr 4 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 9,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (9) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwagi nie zostały uwzględnione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 4 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 4 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 4 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski. 

PRZECIW (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 4 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 5 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 4 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 13,  

PRZECIW: 6,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

  

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Leonarczyk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 4 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 6 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 4 do projektu uchwały. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 14,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz 

Wróblewski. 

PRZECIW (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż uwaga nie została uwzględniona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi 

nr 7 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku nr 4 do projektu uchwały. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 nieuwzględnienia uwagi nr 7 zgodnie z uzasadnieniem zawartym w załączniku  

nr 4 do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 13,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz 

Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (7) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Olecko.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12,  

PRZECIW: 9,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (9) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.27.2020 

w załączeniu 

 

 

P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady i przypomniał, że sesja jest nagrywana. 

 

 

g) wyrażenia zgody na rozpoczęcie procesu reorganizacji spółek 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały wskazując na wniesioną autopoprawkę Burmistrza. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy  

3 głosach za i 2 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 2 głosach za, 3 przeciw  

i 2 wstrzymujących się negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 3 głosach za, 3 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się nie zaopiniowała projektu uchwały. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił plany związane z reorganizacją spółek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na rozpoczęcie procesu reorganizacji spółek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Zapytał, jaki jest przewidywany „horyzont czasowy” tych działań.  
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytanie. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na rozpoczęcie procesu reorganizacji spółek. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 8,  

PRZECIW: 12,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (12) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand 

Grodzicki, Anna Kaczor, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marcin Roszko. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie procesu reorganizacji 

spółek. 

 

 

h) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali użytkowych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie garażu i lokali 

użytkowych. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.28.2020 

w załączeniu 

 

 

i) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na terenie Gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Alicja Stefanowska  

zapytała, czy został już uruchomiony projekt obywatelski „Akcja-kastracja” i czy fundusze  

z tego projektu obejmują również chipowanie zwierząt oraz która lecznica realizuje projekt. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytanie.  

 

Radni nie zgłaszali innych pytań ani uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor, Marcin Roszko. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.29.2020 

w załączeniu 

 

 

j) przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka 

Komunalna” 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 6 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmian 

w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin 

Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Międzygminnego 

„Gospodarka Komunalna”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.30.2020 

w załączeniu 
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k) zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik 

o określonej pojemności 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa  

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 2 głosach za, 1 głosie 

przeciw i 4 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Zabrał głos w sprawie ostatniej zmiany stawki i metod selektywnego zbierania odpadów.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień odnośnie podwyżek opłat oraz planowanych kontroli. 

 

Radny Mariusz Miłun 

odnośnie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zgłosił następujące wnioski:  

 urealnić liczbę osób generujących odpady i rozważyć zmianę systemu rozliczania,  

np. od zużycia wody; 

 dokonać analizy zasadności kosztów administracyjnych i opłat wnoszonych przez 

gminę do zakładu unieszkodliwiania odpadów. Chce wiedzieć, co Burmistrz mógłby 

zrobić, aby te opłaty były niższe.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się krótko do propozycji radnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

upewnił się, co do terminów wprowadzenia zbiórki selektywnej na 5 frakcji. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

udzielił wyjaśnień.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik  

określonej pojemności. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 2,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 9,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (2) 

Paweł Giełazis, Wojciech Rejterada. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (9) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna 

Kaczor, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.31.2020 

w załączeniu 

 

 

l) likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie 
 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy  

2 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 4 głosach za, 2 głosach 

przeciw i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 3 głosach za, 3 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się nie zaopiniowała projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Kijewie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, jaka jest sytuacja odnośnie zatrudnienia nauczycieli, jeśli szkoła zostanie 

zlikwidowana oraz poprosiła o odczytanie negatywnych opinii dotyczących likwidacji szkoły.  
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Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odczytała treść dwóch opinii negatywnych w sprawie likwidacji szkoły. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił wyjaśnień na temat zatrudnienia nauczycieli. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

 Radny Anna Kaczor (w trybie ad vocem), 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

poprosił o odczytanie wszystkich opinii pozytywnych na temat likwidacji szkoły. 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

odczytała treść opinii pozytywnych w sprawie likwidacji szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zabrał głos w sprawie zatrudnienia nauczycieli.  

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 9,  

PRZECIW: 9,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz 

Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wojciech Rejterada, Grzegorz 

Wróblewski. 

PRZECIW (9) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska. 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kijewie. 
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m) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2020 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 2,  

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Chajęcki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.32.2020 

w załączeniu 
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n) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2020 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie określenia sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko w roku 2020. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 2,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wojciech Leonarczyk. 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Chajęcki, Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Olecko 

w roku 2020. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.33.2020 

w załączeniu 
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P R Z E R W A 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady. 

 

 

o) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż nie wniesiono żadnych zmian do projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy  

3 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 3 głosach za, 2 głosach 

przeciw i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 4,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 3,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, 

Grzegorz Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (4) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Jarosław Bagieński, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Marcin Roszko. 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Giełazis, Wojciech Leonarczyk, Wojciech Rejterada. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.34.2020 

w załączeniu 

 

 

p) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż do projektu uchwały wniesiono autopoprawkę Burmistrza.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy  

4 głosach za i 1 głosem przeciw pozytywnie zaopiniowała pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 2 głosach za, 3 głosach 

przeciw i 2 głosach wstrzymujących się negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Mariusz Miłun 

odniósł się pozytywnie do wniesionej autopoprawki Burmistrza. 

Odnośnie kolejnych projektów uchwał zapytał, czy wystarczy złożenie tylko dwóch 

formularzy wskazanych w załącznikach, aby przedsiębiorcy mogli uzyskać pomoc.   

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monka Dudycz-Stefanowska 

udzieliła wyjaśnień radnemu. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz Kłoczko, Wojciech 

Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Jarosław Bagieński, Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Marcin Roszko. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.35.2020 

w załączeniu 

 

 

r) emisji obligacji 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż do projektu uchwały nie wniesiono żadnych zmian.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa przy  

4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 5 głosach za, 1 głosie 

przeciw i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki przy 3 głosach za i 4 głosach wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie emisji obligacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 emisji obligacji. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 10,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 5,  

BRAK GŁOSU: 1,  
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NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz 

Kłoczko, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (5) 

Ferdynand Grodzicki, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Marian Prusko, Marcin Roszko. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.36.2020 

w załączeniu 

 

 

s) zwolnienia z podatku od nieruchomości 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zabrał głos w sprawie „tarczy antykryzysowej”.  

podziękował Kierownikowi Wydziału za przygotowanie projektów uchwał.  

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła kolejno projekty uchwał wskazując na wniesione autopoprawki Burmistrza Olecka.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 6 głosach za i 1 głosie 

przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zwolnienia  

z podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zwolnienia z podatku od nieruchomości. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (1) 

Ferdynand Grodzicki (błędnie oddał głos przeciw). 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.37.2020 

w załączeniu 

 

 

t) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przedłużenia 

terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku 

od nieruchomości. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.38.2020 

w załączeniu 

 

 

u) zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty prolongacyjnej 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji przy 6 głosach za i 1 głosie 

przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.39.2020 

w załączeniu 

 

 

w) odstąpienia od dochodzenia należności czynszowych z tytułu najmu lokali 

użytkowych stanowiących własność gminy 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zabrał głos w sprawie projektu uchwały oraz złożył podziękowanie Zastępcy Kierownika 

Wydziału za jego przygotowanie. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie odstąpienia  

od dochodzenia należności czynszowych z tytułu najmu lokali użytkowych stanowiących 

własność gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Jarosław Bagieński 

podziękował Burmistrzowi i kierownikom za szybką reakcję na kryzys wywołany 

koronawirusem. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 



34 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 odstąpienia od dochodzenia należności czynszowych z tytułu najmu lokali 

użytkowych stanowiących własność gminy. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności 

czynszowych z tytułu najmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.40.2020 

w załączeniu 

 

 

x) zatwierdzenia do realizacji projektu: „Aktywny Senior w Gminie Olecko” 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

Poinformował, że Komisja Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia  

do realizacji projektu: „Aktywny Senior w Gminie Olecko”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 



35 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zatwierdzenia do realizacji projektu: „Aktywny Senior w Gminie Olecko”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz 

Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Rejterada. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu: 

„Aktywny Senior w Gminie Olecko”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.41.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 8 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zamknął obrady XXV Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


